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Protokół nr 2 z zebrania Rady Rodziców Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Woli Kiełpińskiej (dalej 

ZSP) 

10.10.2024 

 

Obecni: 

Członkowie Rady Rodziców poszczególnych klas oraz oddziałów przedszkolnych razem 15 osób – 

przedstawiciele 11 klas (8 osób, dwie osoby reprezentowały dwie klasy)  5 oddziałów przedszkolnych.  

Porządek zebrania: 

1. Otwarcie zebrania. 

2. Podsumowanie zebrania z 12.09.2024. 

3. Ustalenie zasad zwoływania oraz przeprowadzania zebrań Rady Rodziców. 

4. Przyjęcie Regulaminu Rady Rodziców. 

5. Ustalenia zasad wydatkowania środków z funduszy Rady Rodziców i Ramowego Planu 

Wydatków. 

6. Ustalenie wysokości sugerowanej dobrowolnej wysokości składki na fundusze Rady 

Rodziców. 

7. Omówienie tematów zgłoszonych Dyrekcji na zebraniu 12.09.2024. 

8. Omówienie tematów zgłoszonych przez Rodziców: 

a. Automat,  

b. Szafki szkolne i szatnia, 

c. Dojazd i parking od strony „róż”, 

d. Punktualność autobusów. 

9. Zamknięcie obrad i ustalenie kolejnego zebrania. 

Ad. 1 i Ad. 2 Zebranie otworzyła Zastępca Przewodniczącej Rady Rodziców, następnie podsumowała 

zebranie z dnia 12.09.2024 oraz przeczytała protokół z zebrania. 

Ad. 3 Zastępca Przewodniczącej Rady Rodziców zaproponowała ustalenie następujących zasad 

przeprowadzania zebrań Rady Rodziców: 

1. Przygotowanie porządku obrad zebrania i wysłanie do wszystkich uczestników na 7 dni 

przed planowanym zebraniem (Przewodnicząca). Członkowie Rady Rodziców mają prawo 

zgłaszania punktów do porządku obrad, ostateczny plan zebrania ustala się na 2 dni robocze 

przed zebraniem (o ile ulegnie zmianie do pierwotnego, wysyłana jest informacja do członków 

RR). 

2. Trzymanie się porządku obrad. 

3. Głosu udziela Przewodnicząca lub osoba upoważniona prowadząca zebranie. 

4. W przypadku powoływania się na przepisy prawa konieczne jest przedstawienie 

podstawy prawnej. 

5. Nie przeszkadzamy osobie mającej głos. 

6. Zebrania RR trwają maksymalnie 1,5 godziny, a w przypadku nie wyczerpania się 

porządku obrad zwołuje się nowe zebranie. 
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7. Komunikację zawierającą załączniki prowadzimy na grupie na WhatsApp – niezbędne 

będzie zorganizowanie numerów telefonów do przedstawicieli poszczególnych klas.  

8. Szanujmy swój czas, pamiętajmy, że każda z nas ma rodzinę, pracę a przede wszystkim 

i dzieci, które są dla nas priorytetem. 

Członkowie Rady Rodziców obecni na zebraniu zgodzili się na przestawione zasady. 

Ad. 4 

Zgłoszono zmianę do zaproponowanej treści projektu Rady Rodziców polegającą do dodaniu w 

paragrafie 17 punktu 9 o treści:  

„Członkowie Rady Rodziców są obowiązani do przekazywania ustaleń z zebrania Rady 

Rodziców do klas/oddziałów, których są przedstawicielami”. 

Po uwzględnieniu zmiany uchwalono Regulamin Rady Rodziców w głosowaniu jawnym. 

Ad. 5 

Podczas dyskusji w tym punkcie ustalono: 

1. Środki Rady Rodziców pochodzące z przedszkola, ewidencjonowane i przechowywane będą na 

odrębnym subkoncie, środki zbierane będą przez skarbników oddziałów przedszkolnych i 

wydatkowane będą zgodnie z ustaleniami, których dokonają przedstawiciele oddziałów 

przedszkolnych, składka wyniesie 100 zł na rok. Po ustaleniu przedstawiciele oddziałów 

przedszkolnych zakończyli uczestniczenie w obradach połączonej Rady Rodziców. 

2. W kolejnej części obrad brali udział przedstawiciele oddziałów szkolnych (X osób). Ustalono 

następujący Ramowy Plan Wydatków: 

 
 

Ad. 6 Podczas dyskusji ustalono, że w roku 2024/2025 minimalna wysokość dobrowolnej składki na 

fundusze Rady Rodziców będzie wynosiła 50 zł na semestr. Wpłat należy dokonywać na konto rady 

rodziców 35 1020 1026 0000 1102 0264 2726. W opisie należy umieścić informację 

składka na RR, klasa „Xx”. Wpłaty mają być dokonywane przez skarbników klasowych, po uprzednim 

zebraniu ich od rodziców. 

W kolejnej części spotkania na obrady zaproszono panią Dyrektor w celu omówienia tematów z 

poprzedniego zebrania oraz innych zgłaszanych przez Rodziców. 

cele kwota do

1. Nagrody w konkursach organizowanych przez szkołę 1 000,00    

2. Nagrody w finałach olimpiad szkolnych i przedmiotowych 1 000,00    

3. organizacja Andrzejek 1 000,00    

4. organizacja Balu Karnawałowego 1 000,00    

5.

Impreza wybrana przez samorząd uczniowski - pomysły uczniów - wybory najlepszego 

pomysłu przez uczniów 4 000,00    

6. Dzień Wiosny - nagrody w konkursie talentów 1 000,00    

7. organizacja Dnia Dziecka (atrakcje dmuchańce, piana party, przekąski, lody itp.) 10 000,00  

8. Książki - na zakończenie roku szkolnego 3 000,00    

Suma 22 000,00  

Ramowy Plan Wydatków

Uwaga!!!  Ramowy Plan wydatków został ułożony przy założeniu, że na konto Rady Rodziców wpłynie około 22 000 pln. 

Kwoty określone w kolumnie kwota do to maksymalne to kwoty, które mogą być przeznaczone na dany cel decyzją 

Przewodniczącej/przewodniczącego RR. 
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Ad. 7 W odpowiedzi na zapytanie dotyczące epodręczników p. Dyrektor powiedziała, że w najbliższym 

czasie zostaną rozdystrybuowane kody do rodziców. 

Ad. 8a 

Przekazano prośbę rodziców o usunięcie automatu z żywnością ze szkoły, prośba ta spotkała się ze 

sprzeciwem rodziców obecnych na zebraniu. Pani Dyrektor poinformowała, że nie jest w posiadaniu 

umowy, gdyż takimi zarządza SIS, możemy natomiast negocjować konieczność akceptacji rady 

rodziców dla listy produktów umieszczanych w automacie. 

Ad. 8b 

Zgłoszono wątpliwości rodziców dotyczące szczelności szafek szkolnych, szafki mają małe otwory w 

rogach na końcu szafki i nie powinny stanowić problemu, ale w przypadku pojawienia się problemu, z 

przeciekami rozważymy możliwość zabezpieczenia – jeśli będzie taka konieczność może to sfinansować 

rada rodziców. Pani Dyrektor podkreśliła, że są to szafki, które standardowo montuje się w szkołach. 

Dodatkowo poinformowano, że zostaną zamówione ławki dla dzieci zmieniających obuwie, jednak w 

większości będą umieszczone na korytarzu – jest to spowodowane brakiem miejsca w szatni. 

Ad. 8c 

Pani Dyrektor poinformowała, że na kolejnym zebraniu w listopadzie przedstawi założenia planu 

finansowego dotyczące parkingu, placu zabaw, szatni i innych planowanych inwestycji. 

Ad. 8d Zgłoszono niepunktualność autobusów w miejscowościach Stanisławowo, Święciennica, 

Ludwinowo Zegrzyńskie – p. Dyrektor obiecała zainterweniować w sprawie. 

Ad. 9 Kolejne zebranie odbędzie się w listopadzie po uzgodnieniu daty w Dyrekcją szkoły.  Zamknięto 

obrady. 

 


